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§ 14 
Medborgarförslag gällande inhägnad pool i Sjöstan  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2021/592 
 

Beslut  

  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 

Särskilt uttalande 
Christoffer Järkeborn (M), Mikael Igelström (M), Harald Eriksson 
(M), Anders Karlsson (M), Anne-Lie Elfvén (L), Magnus 
Palm (MP) och Lars Rottem Krangnes (C) lämnar ett särskilt 
uttalande från majoriteten (bilaga). 

Ersättaryttrande 
Frida Bondesson (KD) ställer sig bakom det särskilda uttalandet 
från majoriteten. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag gällande 
inhägnad pool i Hammarby Sjöstad. 
Miljöförvaltningen arbetar med att ta fram en handlingsplan för 
inrättande av fler badplatser i staden. Planen är att miljö- och 
hälsoskyddsnämnden ska anta handlingsplanen i juni 2022. 
I arbetet med handlingsplanen för inrättande av fler badplatser i 
staden har miljöförvaltningen bland annat undersökt tre platser i 
Hammarby Sjöstad. Gällande de tre platserna i Sjöstaden är viktiga 
aspekter vattenkvalitet, bottenförhållanden och växtlighet. 
Förvaltningen inväntar att miljöförvaltningens handlingsplan för 
inrättande av fler badplatser i staden ska presenteras inför antagande 
i miljö- och hälsoskyddsnämnden. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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Ärende 14 – Medborgarförslag gällande 
inhägnad pool i Sjöstadn 

 
 
 

Christoffer Järkeborn, m.fl., M 
Johan Lisspers, L 
Magnus Palm, MP 

       Lars Rottem Krangnes, C 
       Frida Bondesson, KD 
 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Vi är i den grönblå majoriteten mycket positiva till fler badplatser i vår stadsdels. Vi tycker 
också att vi som stadsdel kan bli mycket bättre på att ta tillvara på vattnet på olika sätt. De nya 
bad och badbryggor som vi har skapat på Södermalm har alla blivit mycket uppskattade och 
populära.  
 
Frågan om bad i Hammarby Sjöstad är inte ny och inte heller frågan om inhägnad pool vid 
Lugnets terasss. Vi är positiva till förslaget och får ta med oss det i det fortsatta arbetet med 
att skapa fler bad på Södermalm och gärna även i Hammarby Sjöstad.   
 
Det pågår ett arbete i staden med att försöka få till fler badplatser och vi hoppas att det ska 
leda till fler bad i vår stadsdel. Miljöförvaltningen arbetar med att ta fram en handlingsplan 
för fler badplatser och planen är att handlingsplanen ska antas i juni 2022. I den handlingsplan 
som håller på att tas fram av miljö- och hälsoskyddsförvaltningen så har tre möjliga platser 
studerats i Hammarby Sjöstad: Anders Franzéns park, Fredriksdalstorget och 
Hammarbyterassen.  
 
Innan vi går vidare med att utreda eventuell möjlighet att anlägga en inhängnad pool i 
Hammarby sjöstad vill vi avvakta miljönämndens handlingsplan. 
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